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Odbor za unapređivanje kvalitete 
Klasa: 039-02/23-01/2 
Urbroj: 104-01-23-2 
Knin, 10. svibanj 2023. godine  
 

ZAPISNIK 

sa 6. sjednice Odbora za unapređivanje kvalitete (dalje: Odbor) 

Sjednica je održana 10. svibnja 2023. godine (srijeda) u zgradi Veleučilišta „Marko 
Marulić“ u Kninu, Krešimirova 30, u dvorani br. 216, s početkom u 13:00 sati. 

Prisutni: 
1. Emilija Friganović, v. pred.,  
2. mr. sc. Ljiljana Nanjara, pred.  
3. Nikifos Gugo, član, 
4. Marko Meštrović, član 
5. Anita Velić, član 

Ostali prisutni:  

Nikola Blažević, voditelj Ureda za osiguranje i unapređivanje kvalitete studiranja. 

Opravdano je odsutan doc. dr. sc. Damir Mihanović, v. pred., predsjednik Odbora. 
Predstavnik studenata Marko Romić nije opravdao izostanak. 

Emilija Friganović obratila se prisutnima pozdravnim riječima. Utvrdila je da postoji kvorum 
i da se sjednica može održati. Pročitala je predloženi Dnevni red sa svim predloženim točkama 
te je ostavila mogućnost primjedbi ili nadopuna. Na predloženi dnevni red nije bilo primjedbi 
te je isti jednoglasno usvojen. 

Za zapisničara je odredila Nikolu Blaževića 

     DNEVNI RED: 
1. Usvajanje zapisnika s 5. sjednice Odbora za unaprjeđivanje kvalitete (u privitku poziva) 
2. Usvajanje Izvješća o provedbi Studentskih anketa za zimski semestar akademske godine 
2022./2023. 
3. Usvajanje Izvješća o provedbi Inicijalne ankete za studente prve godine stručnih i 
specijalističkog studija u akademskoj godini 2022./2023. (s usvajanjem mjera za poboljšanje)  
4. Usvajanje Izvješća o provedbi Ankete o razlozima odustajanja sa stručnih studija u 
akademskoj godini 2021./2022. (s usvajanjem mjera za poboljšanje)  
5. Usvajanje Izvješća o provedbi Ankete o zadovoljstvu studenata dostupnim resursima u 2022. 
godini (s usvajanjem mjera za poboljšanje)  
6. Usvajanje Izvješća o provedbi Ankete o zadovoljstvu studenata stručnim, administrativnim i 
tehničkim službama u 2022. godini (s usvajanjem mjera za poboljšanje) 
7. Usvajanje Izvješća o provedbi Ankete o dodatnim interesima ulaznih studenata iz područja 
upisanog studijskog programa na stručnim i specijalističkom diplomskom stručnom studiju u 
akademskoj godini 2022./2023. (s usvajanjem mjera za poboljšanje)  
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8. Implementacija zaključaka i preporuka Pravobranitelja za osobe s invaliditetom za 
unaprjeđenje sustava podrške za studente iz ranjivih i podzastupljenih skupina 
9. Razno  
 
Ad. 1. Usvajanje zapisnika s 5. sjednice Odbora za unapređivanje kvalitete  
Prisutni članovi Odbora nisu imali primjedbi na Zapisnik s 5. sjednice Odbora za 
unapređivanje kvalitete te je isti jednoglasno usvojen. 

Ad. 2. Usvajanje Izvješća o provedbi Studentskih anketa za zimski semestar akademske 
godine 2022./2023. 
Predsjedavajuća je zatražila od Nikole Blaževića kao rukovoditelja Ureda za osiguravanje 
kvalitete da prezentira izvješće. Nikola Blažević ukratko je izložio rezultate anketa, naglasivši 
iskazanu visoku razinu zadovoljstva anketiranih studenata u odnosu na provedbu nastavnog 
procesa i kvalitetu nastavnika, ali i slab odaziv na anketiranje. U odnosu na prethodno 
anketiranje (ljetni semestar akademske godine 2021./2022.) odaziv je nešto bolji, ali i dalje 
treba ulagati dodatne napore kako bi što veći broj studenata sudjelovao u istraživanju njihova 
zadovoljstva nastavom i nastavnicima. Na prijedlog predsjedavajuće Izvješće o provedbi 
Studentskih anketa za zimski semestar akademske godine 2022./2023. bez rasprave 
jednoglasno je usvojeno.    
 
Ad. 3. Usvajanje Izvješća o provedbi Inicijalne ankete za studente prve godine stručnih i 
specijalističkog studija u akademskoj godini 2022./2023. (s usvajanjem mjera za 
poboljšanje).  
Predsjedavajuća je utvrdila da su svi prisutni dobili tablicu s podatcima. Na traženje 
Predsjedavajuće Nikola Blažević kao izrađivač Izvješća kratko je izložio pojedine stavke 
ankete. 
Prisutni članovi Odbora uključili su se u raspravu. 
Emilija Friganović iskazala je žaljenje zbog slabih mogućnosti stipendiranja. U ovom trenutku 
visi nam i ekonomija.  
Nikifos Gugo predložio je stipendiranje najboljih studenata s iznosima između tisuću i dvije 
tisuće eura po godini, na što je predsjedavajuća odgovorila da se radi o nemogućnosti 
Veleučilišta za plaćanje tako velikih iznosa stipendije zbog više sile.  
Ljiljana Nanjara napomenula je kako su mladi iz srednjih škola nezainteresirani za studiranje. 
Pandemija je dodatno loše utjecala na motiv kod mladih ljudi. Na neki način mlade treba 
ohrabriti, a to ćemo najbolje moći osluškujući njihove potrebe. Nažalost, dosta studenata koja 
dolazi na studij dolazi sa rupama u znanju. 
 
Na prijedlog predsjedavajuće predlažu se kao mjere poboljšanja pojačano promoviranje naših 
programa i rezultata koje smo postigli, kako bi se studenti odlučivali na studiranje u Kninu zbog 
objektivnih, a ne subjektivnih razloga. To se posebno odnosi na specijalistički studij Ekonomski 
i normativni okvir poduzetništva koji je i ove godine privukao određeni broj studenata koji su 
došli u Knin baš zbog postojanja tog programa.    
 
Izvješće se usvaja jednoglasno, zajedno s analizom i mjerama za poboljšanje.  
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Ad. 4. Usvajanje Izvješća o provedbi Ankete o razlozima odustajanja sa stručnih studija 
u akademskoj godini 2021./2022. (s usvajanjem mjera za poboljšanje)    

Predsjedavajuća je utvrdila da su svi prisutni dobili Izvještaj s podatcima i analizom podataka 
istraživanja. Zatražila je od Nikole Blaževića prikaz obrade podataka.  
Nikola Blažević ukratko je iznio podatke iz istraživanja i predložio mjere za poboljšanje.  
Na prijedlog predsjedavajuće Izvješće o provedbi Ankete o razlozima odustajanja sa studija 
jednoglasno je usvojeno kao i analiza izvješća te mjere za poboljšanje: uložiti dodatne napore 
u prepoznavanju potreba novoupisanih studenata. Sve strukture Veleučilišta (nastavnici, 
tehničke službe, ured za studentski standard i dr.) i nadalje trebaju ulagati dodatne napore i 
snažnije se posvetiti novoupisanim studentima kako bi se isti osjećali što ugodnije tijekom 
njihovih prvih iskustava na početku studija i svim onim što ih čeka na njihovom 
visokoobrazovnom putu. Veleučilište ne može utjecati na razloge za ispis koji se osobne 
prirode, no svakako može i mora u dijelu koji se tiče razloga koji se mogu pripisati kvaliteti 
studiranja na Veleučilištu.  

Ad. 5. Usvajanje Izvješća o provedbi Ankete o zadovoljstvu studenata dostupnim 
resursima u 2022. godini (s usvajanjem mjera za poboljšanje)  
Predsjedavajuća je utvrdila da su svi prisutni dobili Izvještaj s podatcima i analizom podataka 
istraživanja. Zatražila je od Nikole Blaževića prikaz obrade podataka.  
Nikola Blažević ukratko je iznio podatke iz istraživanja i predložio mjere za poboljšanje.  
Marko Meštrović smatra da je prigovor iz ankete na nedovoljnu brzinu interneta neutemeljen. 
Isto tako, mišljenja je da je neosnovana primjedba na kvalitetu informatičke opreme. On smatra 
da je informatička oprema kvalitetna. Po njemu problem je u nemotiviranosti i slabom 
informatičkom znanju i vještinama pojedinih studenata, što je problem na koji se ne može 
utjecati.  
Anita Velić mišljenja je da u srednjoj poljoprivrednoj školi u Kninu treba lobirati već od 
listopada kako bi upoznali potencijalne buduće studente s našim programima. 
Na prijedlog predsjedavajuće Izvješće o provedbi Ankete o zadovoljstvu studenata dostupnim 
resursima u 2022. godini jednoglasno je usvojeno kao i analiza izvješća te mjere za poboljšanje: 
dodatno izgrađivanje Knjižnice i čitaonice, Sportske infrastrukture, Brzine interneta, 
Informatičke učionice i Informatičke infrastrukture kao resursa Veleučilišta, tj. posebno pojačati 
informatičku podršku, stručnu literaturu s knjižničnim prostorom te sportsku infrastrukturu.   

Ad. 6. Usvajanje Izvješća o provedbi Ankete o zadovoljstvu studenata stručnim, 
administrativnim i tehničkim službama u 2022. godini (s usvajanjem mjera za 
poboljšanje) 
Predsjedavajuća je utvrdila da su svi prisutni dobili Izvještaj s podatcima i analizom podataka 
istraživanja. Zatražila je od Nikole Blaževića prikaz obrade podataka.  
Nikola Blažević ukratko je iznio podatke iz istraživanja i predložio mjere za poboljšanje.  
Na prijedlog predsjedavajuće Izvješće o provedbi Ankete o zadovoljstvu studenata stručnim, 
administrativnim i tehničkim službama u 2022. godini jednoglasno je usvojeno kao i analiza 
izvješća te mjere za poboljšanje: dodatna poboljšanja u radu koja bi u još većoj mjeri unaprijedila 
kvalitetu naših studijskih programa.  
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Ad. 7. Usvajanje Izvješća o provedbi Ankete o dodatnim interesima ulaznih studenata iz 
područja upisanog studijskog programa na stručnim i specijalističkom diplomskom 
stručnom studiju u akademskoj godini 2022./2023. (s usvajanjem mjera za poboljšanje)  
Predsjedavajuća je utvrdila da su svi prisutni dobili Izvještaj s podatcima i analizom podataka 
istraživanja. Zatražila je od Nikole Blaževića prikaz obrade podataka.  
Nikola Blažević ukratko je iznio podatke iz istraživanja i predložio mjere za poboljšanje. 
Marko Meštrović smatra da mi na Veleučilištu ne možemo utjecati na slabo informatičko 
predznanje studenata.  
Na prijedlog predsjedavajuće Izvješće o provedbi Ankete o zadovoljstvu studenata stručnim, 
administrativnim i tehničkim službama u 2022. godini jednoglasno je usvojeno kao i analiza 
izvješća te mjere za poboljšanje: dodatni angažman nastavnika koji predaju Engleski jezik i 
Informatiku zbog lošijeg predznanja studenata s ciljem poticanja studenata na usavršavanje 
navedenih zvanja i vještina koja u današnjem vremenu postaju opća, a, ne kao nekada, posebna 
znanja i vještine. Također je potrebno poraditi na komunikacijskim vještinama studenata kroz 
radionice kojima bi se studente učilo kvalitetnijoj komunikaciji u javnosti. Jače nego prije treba 
uključiti Centar karijera kako bi se studente usmjeravalo stjecanju znanja prikladnim njihovim 
ambicijama i profesionalnim htijenjima te kako bi se od istih izvuklo ono najbolje tijekom 
trajanja studija i kako bi ih se što bolje pripremilo za tržište rada.  

 

Ad. 8. Implementacija zaključaka i preporuka Pravobranitelja za osobe s invaliditetom 
za unaprjeđenje sustava podrške za studente iz ranjivih i podzastupljenih skupina 
 

Predsjedavajuća je utvrdila da su svi prisutni dobili Zaključke i preporuke Pravobranitelja za 
osobe s invaliditetom za unaprjeđenje sustava podrške za studente iz ranjivih i podzastupljenih 
skupina. Na našem Veleučilištu problem nije izražen, ali svakako je zatražila od prisutnih da 
potiču edukaciju nastavnika i zaposlenika radi lakše prilagodbe osoba s invaliditetom i ulaganje 
dodatnog napora u podršci studentima s invaliditetom (posebno studenti s psihičkim teškoćama, 
autizmom, disleksijom, disgrafijom i sl.,) 
 

9. Razno 

Nije bilo rasprave. 

Dovršeno u 14:00 sati. 

________________      _________________ 

Nikola Blažević     Emilija Friganović, v. pred., član Odbora 

Zapisničar          


